
Tisztelt Polgármester Úr! 

 

Ahogy már megbeszélésünkön is szó esett róla az önkormányzati telket nem bérelnénk. 

 

Korábban is már jeleztük amennyiben az új HÉSZ elkészül nyitottak vagyunk a telket 

megvásárolni vagy bármilyen formában hasznosítani.    

 

Természetesen a továbbiakban is minden esetben állunk rendelkezésetekre bármilyen 

együttműködés kapcsán. 

 

 

Tisztelettel:Max Meal Kft. képviseletében Balázs Ferenc és Molnár Máté  

    
 


